
PROTOKOI- NR XXII / 08
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 31 stycznia 2008 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad.  1.
O godzinie l0rs Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady XXII sesji

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodniczqcy powital, zaproszonych go6ci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,
soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sah obrad obecnych jest l9 radnych na ustawowy
sklad Rady 2l radnych; Przewodniczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania
uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnej Marii Barafrskiej na sekretarza obrad, Radna
Barariska wy r azrla zgodq.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturE radnej Marii Barafskiej
na sekretarza obrad.

Rada Miejska w Jqdrzejowie minut4 ciszy uczcila pamiqd ofiar katastrofy lotniczej pod
Miroslawcem..

A.d.2.
Na sesji w dniu 31 grudnia 2007 roku nieobecni byli radni Zdzislaw Adamczyk

i Stanislaw Hatys. NieobecnoSci zostaly usprawiedliwione.

Ad .3 .
Proponowany porzqdek obrad:

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecno6ci radnych na sesji w dniu 31 grudnia 2007 r.
3. Przyjgcie porzqdku obrad.
4. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanre zpraay Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie przyjgcia plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

na 2008 rok.
9. Uchwala w sprawie likwidacji zaldadu budzetowego pod nazw4 Zaldad Wodoci4g6w

rKanahzacji w JEdrzejowie celem zawiqzania sp6lki z ograniczon4odpowiedzialnoSci4.
l0.Uchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania

Prob I em6w Alkoholowy ch or az P r zeciw dzialania Narkomani i na rok 2 0 0 8 .
ll.Uchwala w sprawie: oplat za uslugi przewozowe w komunikacji miejskiej na terenie

miasta JEdrzejowa.
12. Uchwala w sprawie: zmian uchwaly Nr XII/67107 z dnia 28 czerwca 2007 Rady

Miejskiej w JEdrzejowie dotycz4cej emisji obligacji Gminy Jqdrzej6w oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu.

13. Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego ,,JEdrzej6w-Poludnie" polozonego w Jqdrzejowie w obszarze
ograniczonym ul. Przemyslow4 ul. F. Przypkowskiego, ul. Partyzant6w i poludniowq
granic4 administracyjne miasta JEdrzejowa

14. Uchwala w sprawie: finansowania zadan z 2008 r., dotycz4cych opracowania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ,,Jqdrzejow-Poludnie" na terenie
miasta JEdrzej6w i zmiany studium uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy Jgdrzej6w w kolejnym 2009 roku.



15. Uchwala w sprawie wyrazeniazgody na dokonanie zamrany nieruchomoSci.
16. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na obci4Zenie nieruchomoSci komunalnej

slu2ebnoSci4 gruntow4.
17. Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na sprzedaL udzialow Gminy JEdrzej6w w sp6lce

,,Eurouboj nia Jgdrzej 6w".
18. Uchwala w sprawie przyjEcia Planu Odnowy Solectwa Jasionna.
19. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci diet dla radnych ztytulu wykonywania mandatu
20. Sprawozdanie zpracy Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego w roku 2007.
21. Sprawozdaniezpracy Komisji Rewizyjnej wroku 2007.
22. Sprawozdanie z pracy Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej w roku

2007.
23. Sprawozdanie zptacy Komisji Rolnictwa i Integracji zUniqEuropejskqw roku 2007.
24. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego w roku

2007.
2 5 . Odpowredzi na interpelacj e.
26. Sprawy ro2ne.
27. ZamkniEcie obrad.

Radny Pawel Blaszkiewicz w imieniu radnych Bloku Samorzqdowego wnosi o zdjqcie
zporzqdku obrad punktu 9 ,,Uchwala w sprawie likwidacji zakladu budzetowego pod nazwq
Zaklad Wodoci4g6w i Kanalizacjr w Jgdrzejowie celem zawiqzania sp6lki z ograniczonq
odpowiedzialnoSci4'. W materialach nie ma analizy kosztowej, nie wiadomo ile bEdzie
kosztowala woda i Scieki. Poza tym radni w dalszym ci4gu wyraaajq obawE, czy tworzenie
sp6tki nie jest przedwczesne i czy realizacja tego projektu w ramach Gminy Jqdrzejow nie
bylaby b ar dziej korzystna.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e analizy koszt6w nie moze by6 na tym etapie,
je2eli chodzi o Fundusz Sp6jnoSci, poniewaZ dopiero ta uchwala pozwoli okresli6 beneficjenta,
kt6ry bEdzie staral sig o Srodki. W tej chwili Burmistrz opiera siE na obliczeniach firmy Grontmi,
kt6re radni otrzymali trzy miesi4ce temu. W tej chwili trwaj4 negocjacje z tqfirmqw sprawie
ograniczenia zam6wienia tylko do Gminy Jqdrzej6w. Ta forma prawna, czyli spolka
zograniczon4 odpowiedzialno5ciq zostala wskazana na samym poczqtku jako najlepszy
beneficjent, kt6ry bEdzie staral sig o Srodki. W tej chwili jest mo2liwoSd finansowania projektu
nie tylko przez sp6lkq, ale i przez gming. Wniosek bgdzie skladala sama Gmina Jqdrzej6w.
Zadeklarowany zostal termin 31 lipca przy weryfikacji wniosku zlohonego do Ministerstwa
Rozwoju Regionalnego. Juz jest mowa terminach naboru wniosk6w; trzeba sig liczy( z tym,
2e druga polowa roku bqdzie terminem ostatecznym. Sp6lka, to tylko jeden z element6w. Bgdzie
jeszcze sporo pracy, na przyklad weryfikacja dokumentacji, aktualizacja pozwoleh na budowg.
Zasadnejest wigc podjqcie decyzji w tej chwili, aby umo2liwi6 dalsze prace.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny wnioskuje o przyjgcie porzEdku obrad w wersji
przedstawionej w materialach.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla porzqdek obrad w wersji zaproponowanej
w materialach nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 0
Przeciw - 9
Wstrzymalo sig - 0

Porz4dek obrad:
1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 31 grudnia 2007 r.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.



5. Zapytanra i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
7. Informacja o reahzacjr uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie przyjEcia plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

na 2008 rok.
9. Uchwala w sprawie likwidacji zakladu budzetowego pod nazwqZaklad Wodoci4g6w

iKanalizacji w Jgdrzejowie celem zawiqzania sp6lki z ograniczon4odpowiedzialnoSciq.
lO.Uchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania

Probl em6w Alkoho lowy ch or az P r zeciw dziaLania Narkomanii na rok 2 0 0 8 .
ll.Uchwala w sprawie: oplat za uslugi przewozowe w komunikacji miejskiej na terenie

miasta Jgdrzejowa.
l2.Uchwata w sprawre: zmian uchwaly Nr XII/67107 z dnia 28 czerwca 2007 Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie dotycz4cej emisji obligacji Gminy Jgdrzej6w oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu.

13. Uchwala w sprawie przystqrienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego ,,Jpdrzej6w-Poludnie" polo2onego w Jgdrzejowie w obszarze
ograniczonym ul. Przemyslowq ul. F. Przypkowskiego, ul. Partyzant6w i poludniow4
granic4 administracyjn4 miasta Jqdrzejowa

14. Uchwala w sprawie: finansowania zadan z 2008 r., dotycz4cych opracowania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ,,Jgdrzej6w-Poludnie" na terenie
miasta Jqdrzej6w i zmiany studium uwarunkowari i kierunkow zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy JEdrzej6w w kolejnym 2009 roku.

15. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
16. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na obci4zenie nieruchomoSci komunalnej

sluzebnoSci4 gruntow4.
17. Uchwala w sprawie vnryrahenia zgody na sprzeda2 udzialow Gminy Jqdrzej6w w sp6lce

,,Eurouboj nia Jgdrzej 6w".
18. Uchwala w sprawie przyjqcia Planu Odnowy Solectwa Jasionna.
19. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci diet dla radnych z tltulu wykonywania mandatu
20. Sprawozdanie z pracy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego w roku 2007.
21. Sprawozdanie zptacy Komisji Rewizyjnej w roku 2007.
22. Sprawozdanie z ptacy Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spoiecznej w roku

2007.
23. Sprawozdanie zpracy Komisji Rolnictwa i Integracji zUniqEuropejsk4w roku 2007.
24. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego w roku

2001.
25. Odpowiedzi na interpelacje.
26. Sprawy roLne.
27. ZamkniEcie obrad.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu zpoprzedniej sesji.
Przewodnicz4ay Rady Andrzej Hatny stwierdzil,2e protok6l z sesji w dniu 31 grudnia

2007 roku zostal przyjEty .

Ad .5 .
1. Radny Przemyslaw Piec powiedzial, 2e radni od 2006 roku czekajqna lokal, Zeby

przyjmowa6 interesant6w w ramach pelnionych dy2ur6w. Radny pyta, kiedy ta sprawa
zostanie rozwiazana.



2. Radny Przemyslaw Piec pyta, gdzie mohna siE dowiedzied, komu i kiedy przyznano
medale ,,Za zaslugi dla Jgdrzej owa" oraz statuetki ,,Jgdrzejowianina Roku". Radny prosi,
aby takie pisemne zestawienie zostalo przygotowane.

3. Radny Robert Kruk, w zwiqzkuzzachorowaniami na sepsQ w ostatnim okresie w naszym
wojew6dztwie, pyta, czy Burmistrz przewiduje obj46 szczepieniem w naszej gminie
dzieci szczegolnie narazone na meningokoki wywoluj4ce t4 chorobE. Radny
przypomnial, 2e na jednej z ostatnich sesji Burmistrz poinformowal, 2e rczpoczgly siE
takie dzialania i zapytal czy bqdzie to realizowane w tym roku, na j akim j est to etapie i od
kiedy moglyby rozpoczqc sig takie szczeprenia.

4. Radny Robert Kruk poinformowal, 2e zglosili sip do niego wlaSciciele dzialek
polo2onych przy ulicy Krzywej z proSb4 o interwencje w sprawie budowy drogi
i ewentualnie wysypania jej kamieniem. Rozpoczynaj4 siq tam prace budowlane,
samochody dowo24ce materialy na budowg grzeznq w blocie i nie ma mo2liwoSci
bezpoSredniego dotarcia do tych dzialek. Radny prosi Burmistrza i interwencjp.

5. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e na ostatniej sesji zwr6cila siE o przedstawienie
wykonania inwestycji przez ZWLK za 2006 i 2007 rok. Radna otrzymala wykaz tych
inwestycji, ale prosi jeszcze o podanie kwot.

6. Radna Janina Szreniawa odczltala odpowiedZ na interpelacje dotyczqcq ponoszenia
koszt6w za v'ryw6z nieczystoSci z oczyszczalni w Zagaju. Radna nie zgadza sig,
2e wodoci4gi plac4. Z Zagaja Scieki se wywozone do Jgdrzejowa dwa razy w tygodniu
po beczce. Zato placqmieszkaricy JEdrzejowa.

Radna Janina Szreniawa prosi o odpowiedZ na piSmie.

Radna Janina Szreniawa pyta, co Burmistrz zamrerza zrobrc z ZUK, poniewaZ sytuacja
jest tam bardzo trudna. Radna nie byla na Komisji Budzetu, a Burmistrz tam tLumaczyl
radnym.
Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e na Komisji OSwiaty prosila, aby wszyscy
radni dostali fakturE z OPS, a nie tylko ona. Radna prosi, aby dziS wszyscy te faktury
otrzymali.
Radny Pawel Faryna pyta, jak przedstawiaj4 siE rozmowy z GDDKiA w sprawie budowy
ronda na skrzyhowaniu ulic Dmowskiego i 11 Listopada.

10. Radna Maria Barat'rska przypomniala,2e na ostatniej sesji w sprawach roanych prosila,
aby nad zalewem uzupelnid oSwietlenie. Przez ten miesi4c nic tam sig nie dzialo, wiqc
dziS zglasza w tym punkcie. Radna dodala, 2e ulica Parkowa r6wnie2 nie jest oSwietlona.

11. Radny Adam Czapr pyta, jak wygl4da sprawa rozbudowy Urzpdu Miejskiego. Schody
i wejScie zagra2qq bezpieczeristwu. W razie poharu bylaby tragedia. To sprawa
niecierpiqca zwloki i na\e?y podj46 jak4S decyzjg.

12. Radny Krzysztof Swietlik przypomnial, 2e we wrzeSniu prosil o zdjgcie pobocza przy
drodze wojew6dzkiej w Zagaju w kierunku przystanku autobusowego. We wtorek na tym
odcinku samoch6d potr4cil kobietE id4c4 na przystanek. Radny prosi o ustawienie znaku
ograniczenia prgdkoSci, znaku ,,uwaga piesi" oraz o zdjgcie pobocza na odcinku 150
metr6w, poniewaz nie ma przejScia do przystanku i ludzie id4ulic4.

13. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy zostal zlozony wniosek o uzyskanie Srodk6w
unijnych na wymianq etemitu, kt6ry musi znikn46 z dach6w do korica 2032 roku. Przy
omawianiu na Komisji Rolnictwa wniosk6w zlohonych przez naszqgminp nie bylo tego
wniosku, a jak podaly media, maj4 by6 przyjmowane tylko do korica lutego. WipkszoSi
gmin juz je z\o2y\a.

14. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy poczynione zostaly jakieS kroki w celu
uruchomienia skladowiska etemitu, o kt6re radny zvr,racal siE trzy miesi4ce temu. Na
naszym terenie s4 dwie fi*y trudniqce siQ tym tematem, ale brak lokalizacji

8 .

9 .



uniemozliwia im otwarcie takiego skladowiska. U wielu mieszkaric ow zalegaj4 sterty
eternitu i nie maj4 co ztym zrobi6.

15. Radny Zdzislaw Adamczyk pyia, dlaczego na ulicy Rakowskiej, tam gdzie ma by6
budowana targowica zwierzgca, zostalo zrobione wysypisko Smieci. Jesito nuprr"i*
masarni i innych zakladow, do kt6rych dojeldzajqhandiowcy z wielu wojew6dztw.

16. Radny Tadeusz Lesiakowski pyta, kiedy bgdzie umieszczony projekt zagospodarowania
terenu zalewu i ulicy Barbary. DoSwietlenie ulicy Parkowej-to powtorta sygnatu radnej
Barariskiej.

17. Radny Tadeusz Lesiakowski poinformowal, 2e dostaje liczne sygnaly
od zmotoryzowanych mieszkaric6w narzekaj4cych na brak parking6w w mieScie. Ulice
Armii Krajowej, 3 Maja, Kwarty, staj4sip parkingami, a tak byi nie-powinno.

18. Radny Tadeusz Lesiakowski pyta, czy w tegorocznym bu-dzecie przewidzlano prace
(chodnik, o5wietlenie) Wzy ul. Okrzei od Strazy Po2amej do ulicy Armii Krajowej.

19' Radny Stanislaw Hatys powiedzial,2e mieszkaricy Ksiqze Skroniowa oraz wlaSciciele
gata2y po raz kolejny zwracajq siq z proSb4 o uporz4dkowanie terenu nalezqcego do
gminy leZqcego migdzy ul. Przemyslow4 aprzejazdem kolejowymprzy drodze dt Iisiqze
Skroniowa. Na tym terenie rosne chwasty i l<rzaki - nawet na poboczu drogi. W okresie
lata samochody maj4 trudnoSci z mijaniem sig. Wykorzystuj4c ciemnogci mieszkaricy
v,'yrztcaiq tam Smieci. W marcu 2007 roku mieszkaricy ru-i.,po.r4dkowali pobocia
drogi. Na terenie Ksi4ze Skroniowa jest zaklad, produkuj4cy rury wydechowe
do samochod6w cig2arowych i odbieraja je hurtownily z catii' polski oraz Czech
i Slowacji. Taki nieporz4dek to antyreklama miasta i gminy. Na posiedzeniu Komisji
Rewizyjnej w kwietniu 2007 roku radny zwrocil riE ao Burmistrza z wnioskiem
o zainstalowanie przy drodze chocia? jednej lampy oSwietleniowej uzasadniaj4c,
2e oSwietlenie wyploszy osoby wyrzucaj4ce Smieci. Burmistrz odpowiedzial, ze,p.u*p
rozwi4zalaby budowa 8 sztuk slup6w oSwietleniolvych. Radny powiedzial, z" po
wybudowaniu 8 sztuk slup6w na odcinku 80 metr6w, mo2na siq domysl a(, ZeoSwietlenie
na tej drodze bgdzie ptzez Burmistrza zgloszone do konkursu na najlepiej oSwietlon4
drogg w Polsce. Radny pyta Burmistrza, czy ten teren bqdzie uporz4dkowany
i porz4dkowany.

Ad .6 .
Radny Pawel Olszak w zwiqzku z punktem 13 informacji powiedzial,2e komisja

do spraw tacjonalizacji sieci szk6l dziala na podstawie zarzqdzenia-Buimistrza nr 15107, gd,zie
jest wymieniony sklad osobowy oraz zapis, Le komisja ze swego skladu wyblerre
przewodniczqcego' Radny pyta, jak to sig stalo, ze przewodniczqcy nie jJst ze skladu komisji.
Radny pyta r6wnie2, kiedy Burmistrz poinformuje Radg o wynikach inaliz, poniewa2 radny
otrzymuje w tej sprawie telefony od zaniepokojonych mieszkaric6w, chc4cych sig dowiedziei
jak to wygl4da. Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze faktycznie powolal komisjg,
ktora zaimowala sig analizqfinansow4w oSwiacie. Ta komisj amialasiE ukonstytuowai, niestety
nikt z uczestnik6w nie chcial podja6 przewodnictwa. Burmistrz ma prawo przewodnic zy(, takiij
komisji bez zmiany zarzqdzenia. Komisja przez dwa miesi4ce analizowala sprawy oSwiatowe,
aby zjak najmniej bolesnym skutkiem dla mieszkaric6w i d1a nauczycieli -oznu tylo uzyskai
oszczgdnoSci. Zostaly podjgte decyzje, z kt6rymi radni zostanqzapoznani w ustawowym czasie.
To radni bEd4 decydowai o restrukturyzacji sieci szk6l na terenie Gminy Jgdrzej6w i wszystkie
informacje ptzed sesjq radni uzyskajQ. Burmistrz uwa?a za stosowne spotkania z dyiekcjq
i nauczycielami plac6wek, aby wiedzieli, 2e coS sig moZe dziac. W poniedziatet< i wtorek tAUedq
sig spotkania z todzicami uczni6w plac6wek, w kt6rych podejmo*un" bgdq dzialania. Sq to
miej scowo Sci: Zagaje, Lysak6w, Wggleniec, piaski.

Wigcej uwag nie zgloszono.



A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji.

Ad .8 .
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytaluzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy RadY Andrzej
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie

plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I

Hatny odczytal projekt uchwaly.

powziqla uchwalg nr XXII/146/08 w sprawie przyjgcia
w Jqdrzejowie na 2008 rok, nastqpuj4cq iloSci4 glos6w:

/Uchwala nr XXII/146/08 w zalqczeniu do protokolu/'

A d . 9 .
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.

Radny Pawel Faryna poinformowal, 2e na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej

i Komisji Rolnictwa i Integracji ztJniqEuropejsk4padl wniosek o dopisanie slowa ,,wszyscy'
w $ 2 pkt 4. Radny pyta, czy Burmistrz przeanalizowal ten wniosek.

Radny Pawel Blaszkiewiczpowiedzial,2e poprzednio Rada zawiqzalatakqspolkq. Byto

duzo agitacjt ze strony w6jt6w s4siednich gmin. Niedawno bylo spotkanie z Marszalkiem

Wojew6dztwa. Na tym spotkaniu byl r6wnieZ Burmistrz Wolski. Okazal.o sig, ze tamci w6jtowie

nie przyst4pi4 do sp6lki i dostali zapewnienie od Marszalka Wojewodztwa, 2e uzyskaj4

dofinansowanie do planowanych inwestycji. Burmistrzowi Zyczono powodzenia w ubieganiu siq

o Srodki z Funduszu Sp6jnoSci. Czy nie przedwczeSnie na ten temat rozmawiamy? Wczoraj

radny byl na szkoleniu w Kielcach,widzial tam znajome osoby, migdzy innymi Pani4Kierownik

ZWiK. Tam przestrzegano i zwracano uwagq na Traktat Lizbot'rski, czyli pojqcie dobra dla

lokalnej spolecznoSci. To dobo naleZy odnieSd do koszt6w, jakie bEdzie spoleczefistwo ponosilo.

Radny apeluje o zastanowienie sig, czy podjqcie dziS tej uchwaly nie jest przedwczesne.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze nic sip nie zmienilo. Jest coS takiego, jak

,,krajowy program oczyszczania Sciek6w komunalnych", s4 zobowiqzania wynikajqce z tego

programu, sq zapisy w programie operacyjnym ,,Infrastruktura i Srodowisko", jest ustalona linia

demarkacyjna migdzy projektami skladanymi o wodoci4gowanie i kanalizacjE. Jest to linia

przebiegaj4ca w zaleanoSci od wielkoSci aglomeracji; s4 takie dwie linie: do 2 000 RLM

ipowyzej 15 000 RLM. Gmina JEdrzej6w jest gmin4 powyZej 15 000 RLM i programem

wlaSciwym jest program ,,Infrastruktura i Srodowisko". Mniejsze gminy mialy tylko moZliwoS6

podlqczyc siE do projektu, gdzie wiod4cym podmiotem jest gmina powyzej 15 000 RLM. JeSli

ihodri o koszty, to teraz zmienia siq struktura sp6lki, zmienia sig JRP i to wszystko wymaga

przeliczenia. Bgd4 to mniejsze koszty, ale tylko jedna gmina bgdzie partycypowala w tych

tosztach. Jest jeszcze sprawa wniesienia maj4tku i pytanie, jaka wartoSd tego maj4tku - brutto?,

netto? Najlepsze byloby przejgcie maj4tku z takim ksipgowaniem, jak jest do tej pory, czyli

przejqcie maJ4tku o wartoSci ksiqgowej. Trochg siE warunki zmienily i jest mowa o wniesieniu

uportg o wartoSci netto. Pracujemy nad tym, aby na mieszkaf,c6w spadly jak najmniejsze koszty.

Zwolnieri Ladnych nie przewidujemy, nie nale2y jednak wykluczyi, 2e po jakimS czasie trzeba

bEdzie szuka6 oszczgdnoSci
Radny Pawel Olszak powiedzial, 2e do material6w Burmistrz za\qczyl projekt umowy

sp6lki, kt6ry w pewnych paragrafach zostal. juL zmodyfikowany. Radnego zastanawiai4 zapisy $
4 pkt 10: przedmiotem dzialalnoSci sp6lki jest miEdzy innymi konserwacja i naprawa pojazd6w

samochodowych; pomoc drogowa, w Pkt 14: wynajem samochod6w osobowych, w Pkt 17:



naprawa sprzgtu komputerowego, w Pkt 2l: reklama, w Pkt 22: dzialalnoS(, zwiqzana
z organrzacj4 targ6w i wystaw. Z jednej strony jest to zasadne, aby sp6lka miala jak najwiEksze
mozliwoSci, aIe czy o to chodzilo?

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e zasadniczym elementem dzialalnoSci sp6lki
jest zaopattzenre w wodg i odprowadzanie Sciek6w, ale kto zabroni sp6lce Swiadczyd uslugi
w innym zakresie, jezeli bqdzie miala konkretne przychody. Byloby to nielogiczne. Im wigcej
damy moZliwo5ci zarobkowych, tym lepiej.

Radny Pawel Faryna wnioskuje o wpisanie w $ 2 w Pkt 4 slowa ,,wszyscy", aby zapis
brzmiaL:,,Wszyscy pracownicy zakladu budzetowego staj4sig pracownikami sp6lki".

Radny Jan Adamus zwr6cil uwagQ, 2e w umowie sp6lki w $ 5 pkt 2 jest zapis m6wi4cy,
ze ,,Wsp6lnik mo2e posiada6 wigcej niz jeden udzia\". Wynika z tego,2e przewidziana jest
mo2liwoSc, iz w przyszloici sp6lka zostanie poszerzona i innych wsp6lnik6w ni2 gmina. W $ 1 1
zapomniano o ewentualnych wsp6lnikach,kt6rzy moge przyst4pi6 do tej sp61ki. Radny Adamus
widzi wiele niedoci4gniE6 i popiera wniosek zlohony przez Blok Samorz4dowy o zdjqcie
zporzqdku obrad tego punktu.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e nie wie, co jest niezrozumiale, bo jest jasno
napisane, 2ebEdzie 100 %udzial gminy, apodzial udzial6w dotyczy przede wszystkim doplat do
udzial6w. Aport mo2na obj46 na podstawie jednego niepodzielnego udzialu,moanaje podzielid;
decy4q, co do zbycia i tak podejmuje Rada. W tej chwili nie ma opcji zbycia tej sp6lki i to
wynika z treSci uchwaly i z treSci umowy sp6lki.

Radca Prawny Wieslaw Zagala powiedzial, 2e $ 5 trzeba czytac caly, a nie tylko ustgp 2.
W poszczeg6lnych zapisach nie ma sprzecznoSci. W przyszloSci by6 moZe Rada dopuSci innych
udzialowc6w, ale kiedy i czy w og6le to nastqpi - trudno w tej chwili powiedzie6.

Przewodni cz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal proj ekt uchwaly.
Rada Miejska glosowala nad wnioskiem radnego Pawla Faryny, aby w $ 2 ust. 4 dopisai

slowo ,,wszyscy":
Z a  -  1 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 8

Rada Miejska w JEdrzejowie powzipla uchwalg nr XXII/147108 w sprawie likwidacji
zakladu budzetowego pod nazwq Zaklad Wodoci4g6w i Kanalizacji w Jqdrzejowie celem
zawiqzania sp6tki z ograniczonq odpowiedzialnoSci4 nastqpujqcq iloSci4 glos6w:

- 1 0
Przeciw - 7
Wstrzymalo siE - 2
[Jchwala nr XXII/147/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak przypomniaL, 2e w poprzednim roku bylo

zadanie polegaj4ce na finansowaniu budowy i doposa2enia plac6w zabaw. W tym roku nie ma
tego zadania. Radny pyta, czy ustawa dopuszcza mo2liwoS6 finansowania tego typu
przedsigwziqi. Radny Olszak przypomnial, 2e w ostatnim wydaniu Gazety JEdrzejowskiej na
ostatniej stronie byl artykul pt. ,,Bartek mistrzem Polski". Pan Olszak zloZyl gratulacje
zawodnikowi, kt6ry osi4gn4l tytul mistrza i wicemistrza Polski r zapytal, czy istnieje moZliwoSi
dofinansowania z tego funduszu wyjazd6w na zawody i jakiegoS sponsoringu. Jest to
indywidualny sukces tej osoby, ale jednoczeSnie duZa promocja miasta i gminy. DziS Wisla sig
chwali Malyszem; Zyczmy sobie, Zeby tak siE stalo z Jgdrzejowem i wtedy bgdziemy siq chwali6.
Radny Olszak wnioskuje, aby ten, ewentualnie inny fundusz uwzglgdnial tego typu akcje.

Za



Wiceprzewodnicz4cy Rady zwrocil r6wnie2 uwagQ, 2e w punkcie 4 tabeli jest zapis:
,,dofinansowanie zadah reaiizowanych przez Powiatow4 Stacjg Sanitarn4 w Jgdrzejowie".
Nie ma takiej jednostki; jest Stacja Sanitarnoepidemiologiczna. W uchwalach powinny byd
wlaSciwe nazry organ6w, ewentualnie zapisy og6lne.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze pierwotnym zamierzeniem byla r6wnieZ
organizacja plac6w zabaw i bylo to finansowane w ubieglym roku. W ostatnim momencie trzeba
bylo zmniejszyc bud2et. Na organizacjg tych plac6w zabaw s4 pieni4dze w budzecie w dziale
,,Kultura i sport". Po p6lroczu dochody z tego funduszu moge byd wigksze i w6wczas bgdzie
mo2na wprowadzid stosowne zmiany w funduszu. Jezeli chodzi o sponsoring, to jest
dofinansowanie klub6w sportowych, a Bartek jest czlonkiem klubu ,,Orka", kt6ry mo2e
startowai w konkursie na dofinansowanie. Je2eli chodzi o nazwe Stacji
Sanitarnoepidemiologocznej, to jest to bl4d, zakt6ry Burmistrz przeprasza.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor powiedzial, ze wczoraj Komisja Gospodarki
Komunalnej i porz4dku Publicznego wnioskowala o przesuniEcie niekt6rych Srodk6w z tego
funduszu na dosprzgtowienie Swietlic wiejskich. Radny Czajor pyta, czy w tej uchwale
Burmistrz wprowadzi poprawkg, czy bgdzie to na lata przyszle.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e rozumie, i2 w gminie teZ potrzebne
sqSwietlice, ale czy one mialy by by6 w remizach? Tam jest inny fundusz. Ten fundusz jest
rozdysponowany na Swietlice, kt6re oficjalnie istniej4. Jeheli takie Swietlice powstan4 nie bqdzie
przeszk6d w przyszlym roku lub w drugim p6lroczu.

Radny Zdzislaw Adamczyk zv"rocil uwagQ, 2e w programie nie znalazlo sig nic dla
teren6w wiejskich. Radny rlwa?a,2e nale?y dopom6c rodzicom i sfinansowa(, dojazdy dzieci
z teren6w wiejskich bgd4cych czlonkami ,,Malej Parady".

Naczelnik Wydzialu Rozwoju Regionalnego Maciej KoSmider powiedzial, ze ustawa
jasno okreSla, na co mog4 byc przeznaczone pieni4dze z funduszu. Zesp6l Parada dziala przy
Domu Kultury, kt6ry ma dotacje i moZe ni4 gospodarowa6. W programie nie ma takiego
zadania, jak dofinansowanie zespol6w. Jeheh chodzi o Srodki dla wsi, to jest tam zapis
,,altematywne formy spEdzania czasu". Te pieni4dze sqprzeznaczone dla organizacji sportowych
na zajqcie sportowe. Organizacje bior4udzial w konkursie i pozyskuj4 Srodki.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak poinformowal, ze przed rokiem Pani Skarbnik
powiedziala,2e zostaly pieni4dze w funduszu alkoholowym. Radny uwaZa,2e w tabeli w Pkt 3
powinien by6 dopisany kolejny punkt: doposa2enie plac6w zabaw na osiedlach, czy kupienie
zabawek do przedszkoli. Mo2na natomiast uszczuplid w punkcie 7 ,dzialalnoSd komisji", gdzie
jest 24 000. Gdyby ,,urwa6" 4 000 Swiat by siE nie zawalil, a ktoS inny mialby pomoc.

Radny Jan Zipbifski powiedzial, 2e jako przewodniczqcy jest odpowiedzialny
zadzial.alnoS6 GKRPA i tam nie ma z czego zabra6. To s4kwestie wynagrodzeri i innych rzeczy,
a to nie s4 duZe uposaZenia. Kilku radnych zarzucalo, 2e nic sip nie dzieje na wsi. Od trzech lat
jest organizowana wakacyjna liga pilkarska, przedstawiciele wsi doskonale o tym wiedz4.
Na wsi nie ma takich form, Zeby bezpoSrednio tg pomoc przeznaczy(, nie ma stowarzyszenpoza
OSP, nie ma Swietlic w formie stowarzyszef bqd2 fundacji, kt6re moglyby przyst4pi6
do konkursu. Poza kosztami organizacyjnymi zostaj e jeszcze okolo 3 000, aby mo2na bylo
zakupii stroje sportowe, pilki i to, co potrzebne. R6wniez tu, gdzie jest kwota 45 000 na zajgcia
sporlowe mogeprzystqpi6 do konkursu OchotniczeStrahePolarne, kt6re majqw swoim statucie
wpisan4 dzialalnoS(, sportow4. Na dziefr dzisiejszy na terenie gminy jest jedna taka straZ.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zaproponowal, aby ze wzglqdu na fakt, 12 radni
odpowiednio wczeSnie otrzymali projekt uchwaly oraz na jego obszernoSd nie odczytywai
projektu uchwaly.
Radni wyrazlli zgodg.



Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg nr XXII/148/08 w sprawie: uchwalenia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz
Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2008, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 1
/Uchwala nr XXII/148/08 w zalqczeniu do protokoh-r/.
Na salg obrad zostaly zaproszone dzieci ze Swietlicy ,,Caritas", kt6re zaprezentowaly program
Swiqteczno - noworoczny.

O godzinie 1130 Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny oglosil przerwQ trwaj4cq
do godziny 1205.

Ad.  11.
Przewodniazqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor poinformowal, ze na wczorajsze posiedzenie

Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego byly rozmowy z Burmistrzem
i Dyrektorami PKS. Sprawa wymaga jeszcze dopracowania i dalszej dyskusji. W zwi4zku
zpov,ryZszym Prezes PKS wyrazil zgodg na przelohenie tego tematu na nastQpnq sesjE.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor wnosi o odrzucenie tej uchwaly w caloSci.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal. projekt uchwaly.
Rada Miejska glosowala wniosek o odrzucenie uchwaly w caloSci:

Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
Uchwala zostala odrzucona w caloSci.

Ad. 12.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rzewo dn i czqcy Rady Andr zej Hatny o dc zy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE nr XXII/149/08 w sprawie: zmian

uchwaly Nr XII/67/07 z dnia 28 czerwca 2007 Rady Miejskiej w JEdrzejowie dotycz4cej emisji
obligacji Gminy Jgdrzej6w oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, nastEpujqc4 ilo6ciq
glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XXII/149/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy rady Andrzej Hatny przekazal prowadzenie obrad
Wiceprzewodnicz4cemu Rady Pawlowi Olszakowi.

Ad. 13.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.



Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr XXIVl50/08 w sprawie przyst4pienia
do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ,,JEdrzej6w-Poludnie"
polo2onego w JEdrzejowie w obszarze ograniczonym ul. Przemyslow4 ul. F. Przypkowskiego,
ul. Partyzant6w i poludniow4 granic4 administracyjn4 miasta Jgdrzejowa, nastgpujqcq iloSci4
glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Przeciw
Wstrzymalo siE

_ 1 7
- 0
- 0

-  1 8
- 0
- 0

Za

/Uchwala nr XXII/I50/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odcry,tal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalq nr XXIVl51/08 w sprawie:
finansowania zadan z 2008 r., dotycz4cych opracowania miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego ,,Jgdrzej6w-Poludnie" na terenie miasta JEdrzej6w i zmiany
studium uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Jqdrzej6w
w kolejnym 2009 roku, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

-  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwatra nr XXII/l51/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 15.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

zgody
Za

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalE nr XXIVl52108 w sprawie wyrahenia
na dokonanre zamiany nieruchomoSci, nastqpujecq iloSci4 glos6w:

/Uchwala nr XXIVl52/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Tadeusz Lesiakowski przypomnial historiq tej uchwaly. Pierwszy projekt byi

przedloaony 25 stycznia 2007 roku i po konsultacjach i opiniach komisji wycofany z porzqdku
obrad. Nastgpnie 29 maja 2007 roku byla druga pr6ba uchwalenia tej uchwaly i zostala
przeglosowana na nie lza - 0; przeciw - 3; wstrzymalo siQ - 16/. W trakcie debaty byla
przedstawiona opinia prawna, kt6rej czg56 radny Lesiakowski przytoczyl. Radny uwala,
ze poniewaZ nie nastqpily nowe okolicznoSci, nie podano nowych argument6w, uchwalenie tej
uchwaly byloby dzialaniem na szkodq miasta i mieszkafcow znajduj4cego siE tam bloku
komunalnego. Jest to r6wniez podzial dzialki na dwie czESci przez co straci ona na wartoSci.
W zwi4zku zpowylszym radny wnosi o glosowanie przeciw.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor powiedzial, 2e rzeczywiScie wyst4pil o tak4
opiniE prawn% ale sl.tuacja prawna zmienlla siq, poniewa2byla podjqta uchwala dopuszczajqca
do sprzedaZy mieszkania w budynku komunalnym na tej dzialce i jednoczeSnie tej dzialki.

1 0



Radny Czajor powiedzial, 2e wowczas chodzilo mu o to, aby przesiedli6 mieszkafrc6w, a dziatkg
sprzedai w caloSci jakiemu5 inwestorowi, aby tam byly uslugi ze wzglEdu na bliskie s4siedztwo
rynku. Skoro Rada uchwal4 dopuScila do sprzeda|y mieszkafi nie ma w tej chwili znaczenia
udostgpnienie dojazdu do nastqpnej dzialki. Dlatego Pan Czajor nie widzi powodu, dla kt6rego
Rada nie mialaby udzielii sluzebnoSci z tego wzglqdu, 2e nie mo2na traktowa6 mieszkaric6w
r62nie. W tej chwili udzielenie slu2ebnoSci po istniej4cej drodze nie obni2a wartoSci dzialki, bo
i tak mieszkania sqdo sprzeduizy i ta nieruchomoS6 nigdy w caloSci nie bgdzie nale2ala do gminy
i nigdy w caloSci nie zostanie sprzedana.

Radny Tadeusz Lesiakowski przypomnial slowa radnego Czajora wypowiedziane na sesji
w maju, po czym dodal, 2e 2adnych innych okolicznoSci nie bylo od tamtego czasu.

Radny Adam Czajor uwa?a,2e zmienil sig stan fal<tyczny, stan prawny, bEdzie wsp6lnota
i ta nieruchomoSd nigdy w caloSci nie bpdzie nalelala do gminy.

Radny Tadeusz Lesiakowski poprosil radcg pranego o opiniE.
Radca prawny Wieslaw Zagala powiedzial, 2e juL jednq opinig wydal: przeszk6d

prawnych w ustanowieniu slu2ebnoSci nigdy nie bylo. Rada mogla podj4i tak4 uchwalp, ale nie
podjEla. Radny Czajor poprosil o opiniq, czy istniej4 inne prawne moZliwoSci opr6cz
ustanowienia sluzebnoSci, aby pom6c przedsiEbiorcy. Istniej e zasada swobody um6w i m6gl
Burmistrz, czy Rada wyrazil zgodg na zasadzie normalnej cywilnej umowy, 2e mo2e tamtgdy
przejeZdLa6. Pan Zagala zdania nie zmieni. Jeleli Rada teraz postanowi ustanowi6 slu2ebnoS6, to
jemu nic do tego.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zvn6cil uwagQ, 2e w uzasadnieniu do tej
uchwaly jest pomylka: zamiast dzialka rtr 39813 powinno byd 398/1, bo o tej nieruchomoSci jest
mowa.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XXII/153/08 w sprawie wyraaenia

zgody na obci42enie nieruchomoSci komunalnej slu2ebnoSci4 gruntow4 nastgpuj4c4 iloSciq
gios6w:
Za _ t 2
Przeciw - 1
Wstrzymalo sig - 6
fuchwala nr XXIVl53/08 w zalqczeniu do protokolu/.

O godzinie I2a0 Wiceprzewodnicz4cy rady Pawel Olszak oglosil przerwQ trwajqc4
do godzin/l300.

Ad. 17.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Jan Zigbihski powiedzial, 2e kilka miesiEcy temu rolnicy otrzymali propozycjE

sprzeda|y udzial6w po cenie nominalnej 500 zlotych. CzESi rolnik6w te udzialy sprzedala,
natomiast czqic, bior4c pod uwagg, ze samorz4d gminy udzial6w nie sprzedaje, nie sprzedala,
liczqc na wigksze pieni4dze. Radny prosi, aby Burmistrz w trakcie ustalania warunk6w
sprzeda?y udzialow gminy pamigtal r6wnieZ o rolnikach * mieszkaricach gminy, i walczyl, aby
ta cena byla identyczna dla rolnik6w indywidualnych i dla samorzqdu.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e temat wykupu udzial6w od rolnik6w
indywidualnych byl sygnalizowany wczeSniej. Ta sprawa bEdzie jeszcze rozpatrywana; walne
zgromadzenie jest 11 lutego i tam Burmistrz poruszy tq sprawg przed podjgciem decyilr, razem
z innymi samorzqdami - udzialowcami.

Wigcej uwag nie zgloszono.
P rzewo dni a zqcy Rady Andr zej Hatny o dczy tal proj ekt uchwaly.

1 1



Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr XXII/154/08 w sprawie wyra2enia

zgody na sprzedaL udzialow Gminy Jpdrzej6w w sp6lce ,,Euroubojnia Jgdrzejow", nastppujecq
iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXII/154/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Przewodnicz4cy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rzewo dni c zqcy Rady Andr zej Hatny o dczytal proj ekt uchwal y.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XXII/I55/08 w sprawie przyjqcia

Planu Odnowy Solectwa Jasionna, nastgpuj4c4 iloSci4 glosow:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XXII/I55/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andr zej Hatny odczytal. proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzipla uchwalE nr XXII/156/08 w sprawie ustalenia

wysokoSci diet dla radnych z ftulu wykonywania mandatu, nastqpuj4c4 iloSciq glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
lUchwalanr XXII/I56/08 w zalqczenru do protokolu/.

Ad .20 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego

w roku 2007.
Rada Miejska w JEdrzejowie przyjpla sprawozdanie nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

A d . 2 l .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Komisji Rewizyjnej w roku 2007

Rada Miejska w Jqdrzejowie przyjgta sprawozdanie nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

Ad.22.
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia

i Opieki Spolecznej w roku 2007
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Rada Miejska w Jqdrzejowie przyjgla sprawozdanie nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

Ad.23.
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z praay Komisji Rolnictwa i Integracji z lJniq

Europejskqw roku 2007
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla sprawozdanie nastEpujqc4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

A.d.24.
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej

i Porz4dku Publicznego w roku 2007
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla sprawozdanie nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Ad .25 .
Radny Przemyslaw Piec powiedzial, 2e radni od 2006 roku czekajq na lokal, ieby przyjmowat interesant6w
w ramach pelnionych dyiur1w. Radny pyta, kiedy ta sprawa zostanie rozwicpana.

Burmistrz Marek Wolski odczytal odpowiedz udzielon4 Przewodniczqcemu Rady
Miejskiej lw zalqczeniu do protokolu/. Burmistrz poprosil o ustalenie harmonogramu dy2ur6w
w sali  36.

Radny Przemyslaw Piec pyta, gdzie mo2na siq dowiedziel, komu i kiefi, przyznano medale ,,Za zaslugi dla
Jqdrzejowa" oraz statuetki ,,Jqdrzejowianina Roku". Radny prosi, aby takie pisentne zestawienie zostalo
przygotowane.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze od tego jest Biuro Rady Miejskiej, w kt6rym
takie informacje radni mogq otrzymac. Burmistrz nie widzi powodu, aby pyta6 o to na sesji,
chyba 2e radny nie uzyska informacji w Biurze Rady Miejskiej.

Radny Robert Kruk, w zwiqzku z zachorowaniami na sepsQw ostatnim okresie w naszym wojew1dztwie, pyta, (...)
czy szczepienia bqdq realizowane w Qm roku.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, ze na sesji w grudniu byla poruszona kwestia
szczepieh. Zostal opracowany kosztorys. Kwota wahala sig w granicach 300 000 zl przy
szczepieniu na meningokoki. Rada musialaby skierowa6 na ten cel dodatkowe Srodki do ZPOZ.
W tej chwih zaszly nowe okolicznoSci, kt6re przedstawi doktor Gliwiriski.

Zastppca Kierownika ZPOZ doktor Dariusz Gliwiriski powiedzial, ze sprawa sepsy, to
bardzo zlo2ony problem. Nie ma takiej jednostki chorobowej jak sepsa. Na tq chorobE umieraj4
ludzie w r6znym wieku. Sepsa, to zesp6l og6lnoustrojowej reakcji zapalnej,jak4 odpowiada
organizm na dane zaka2enie, kt6re moze by6 wywolane kaZdym drobnoustrojem. Kwestia czy
szczepic, kogo szczeprc, przeciw jakiemu drobnoustrojowi - to problem do rozwiqzania. Radny
pytal o meningokoki, Burmistrz m6wi\ o pneumokokach. Jednostkowa cena szczepionko wynosi
261 zl;przy cenie hurtowej -253.W 2007 roku urodzilo sig do listopada24l dzieci objqtych
opiekq medyczn4 ZPOZ w Jqdrzejowie. Poniewaz trzeba podad trzy dawki przeciw
pneumokokom, lqczna suma szczepiefi wniesie okolo 200 000. Na zakaZenia pozaszpitalne
najczESciej narahone s4 gl6wnie dzieci i mlodzie? oraz osoby starsze i oslabione; szczeg6lnie
przebywaj4ce w du2ych skupiskach ludzkich lszkoly, przedszkolal. Kogo szczepimyT
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Doroslych? Dzieci? Kto podejmie tak4 decyzjp? Indywidualnie duZo os6b siq zglasza po recepty
i siq szczepi. JeSli chodzi o zapobieganie, to higiena jest podstawowe spraw% zwlaszcza me
korzystanie z jednego kubka itp.

Radny Robert Kruk poinformowal, 2e zglosili siq do niego wlaiciciele dzialek poloionych przy ulicy Kr4nvej
z proibq o interwencje w sprawie budowy drogi i ewentualnie wysypania jej kamieniem. (...) Radny prosi
Burm istrza i interwencj q.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e skieruje sprawQ do odpowiedniego
wydzialu.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e zgodme z Zyczeniem radna Janina Szreniawa
otrzyma odpowiedzi na piSmie.

Radny Pawel Faryna pyta, jak przedstawiajq siq rozmowy z GDDKiA w sprawie budowy ronda na skrzyzowaniu
ulic Dmowskiego i I1 Listopada.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e w tej sprawie oraz w sprawie chodnik6w
w Mnichowie i w Jasionie, trwaj4 rozmowy z GDDKiA. Byla z ich strony proSba, abySmy
wstrzymali siq do lutego, do akceptacji budzetu.

Radna Maria Baraf'tska przypomniala, 2e na ostatniej sesji w sprawach r6znych prosila, aby nad zalewem uzupelnil
oiwietlenie. Przez ten miesiqc nic tam siq nie dzialo, wiqc dzii zglasza w Qm punkcie. Radna dodala, 2e ulica
Parkowa r1wniei nie jest oiwietlona.
Radny Tadeusz Lesiakowski pyta, kiedy bqdzie umie.szczony projekt zagospodarowania terenu zalewu i ulicy
Barbary. Doiwietlenie ulicy Parkowej to powt6rka sygnalu radnej Baraitskiej.

Burmistrz Marcin Piszczek obiecal, ze zostanie to sprawdzone i zgloszone do realizacji..

Radny Adam Czajor pyta, jak wyglqda sprawa rozbudowy Urzqdu Miejskiego. Schody i wejicie zagra2ajq
bezpieczey'rstwu. lV razie poiaru bylaby tragedia. To sprawa niecierpiqca zwloki i nale2y podjct jakq! decyzjq.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e ta sprawa wr6ci podczas uchwalania
budzetu.

Radny Krzysztof Swiettik przypomnial, ie we wrzeiniu prosil o zdjqcie poboczq przy clroclze wojewddzkiej w Zagoju
w kierunku przystanku autobusowego. We wtorek na 0)m odcinku samoch6d potrclcil kobietq idqcq na przystanek.
Radny prosi o ustawienie znaku ograniczenia prqdkoici, znaku ,,uwaga piesi" oraz o zdjqcie pobocza na odcinku
I50 metr6w, poniewa2 nie ma przejicia do przystqnku i ludzie idqulicq.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e interwencja w tej sprawie zostanie
ponowiona.

Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, dlaczego na ulicy Rakowskiej, tam gdzie ma byt budowana targowica zwierzqca,
zostalo zrobione wysypisko Smieci. Jest to naprzeciw masarni i innych zakladiw, do kt6rych doje2dzajqhandlowcy
z wielu wojew6dztw.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze nie s4to Smieci komunalne, lecz organiczne.
Radni byli informowani, 2e ten teren zostanie wykorzystany na bielqcq dzialalnoSd ZUK.
Te Smieci zniknq.

Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy zostal zloiony wniosek o uzyskanie irodk1w unijnych na wymianq eternitu,
kt6ry musi zniknqt z dach6w do koy'tca 2032 roku (...).
Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy poczynione zostaly jakiei kroki w celu uruchomienia skladowiska eternitu,
o kt6re radny zwracal siq trzy miesiqce temu (...).

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
odpowiedziai, 2e nie ma potrzeby uruchomienia skladowiska azbestu na terenie Gminy
Jgdrzej6w, poniewaz skladowiska zawierajqce wyroby azbestowe muszq odpowiadai doS6
szczegolnym wymaganiom okreSlonym w rczporzqdzeniu wlaSciwego ministra. Firmy
posiadajqce koncesjE na transport tych wyrob6w zabierajqje z miejsca powstania i przewoaq
bezpoSrednio na skladowisko. OczywiScie odplatnie. W chwili obecnej opracowywany jest
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program utylizacji wyrob6w azbestowych na terenie Gminy Jgdrzej6w. W ramach tego
programu prawdopodobnie bedq przeznaczone jakieS Srodki na utylizacjE wyrob6w
azbestowych.
Radny Tadeusz Lesiakowski poinformowal, 2e dostaje liczne sygnaly od zmotoryzowanych mieszkafic6w
narzekajqcych na brak parking6w w mieicie. Ulice Armii Krajowej, 3 Maja, Kwarty, stajq siq parkingami, a tak byc
nie powinno.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze zostaly podjgte dzialania, kt6re bez duZych
koszt6w pozwalajq zwiqkszyd liczbq miejsc parkingowych migdzy innymi na ul. KoScielnej, ul.
Kr6tkiej s4 zdjgte znaki zakazu postoju. Nad rozwiqzaniamr systemowymi trzeba bqdzie siE
zastanawiac przy okazji przebudowy rynku. Za2 - 3 lata ta sprawa wr6ci.

Radny Tadeusz Lesiakowski pyta, czy w tegorocznym bud2ecie przewidziano prace (chodnik, oiwietlenie) przy ul.
Okrzei od Straiy Poiarnej do ulicy Armii Krajowej.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, ze w ubieglym roku byla ta ulica w projekcie
budzetu (100 000 zl na remont). Poniewaz jest tam przewrdziana budowa nitki gazoci4gu
niecelowa bylaby budowa, aby ktoS p62niej niszczyl. Dlatego te Srodki zostaly po konsultacjach
przeznaczone na chodniki przy ul. Armii Krajowej.

A.d.26.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odc4,tal informacjq Burmistrza

dotyczqcq przydzielenia lokalu mieszkalnego na szczeg6lnych warunkach lw zalqczeniu
do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczytal pismo Posla Przemyslawa
Gosiewskiego w sprawie zmian na listach indykatywnych /w zalqczeniu do protokolu/.
Przewodniczqcy dodal, 2e pismo wrz z zalqcznikami znajduje sig do wglqdu w Biurze Rady
Miejskiej.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny przypomnial, ze radni, kt6rzy chcq
dyzurowai, mieli siq zglosii, jednak nie bylo takich zgloszeh. Jezeli bEdq takie zgloszenia sala
36 bgdzie udostEpniona.

Radny Pawel Faryna w zwi4zku z sukcesami Bartka T. pyta, czy Burmistrz m6glby
ufundowa6 stypendium dla dzieci najbardziej uzdolnionych w dziedzinach: kulturalnej,
artystycznej i sportowej.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,zejest taka mozliwo66, ale na ten temat trzeba
rozmawiai przy uchwalaniu budzetu za2 - 3 tygodnie.

Burmistrz Marcin Prszczek w uzupelnieniu punktu poprzedniego porzqdku obrad
odpowiedzial na interpelacjg radnego Stanislawa Hatysa:
Radny Stanislaw Hatys powiedzial, 2e mieszka{tcy Ksiq2e Skroniowa oraz wlalciciele gara2y po raz kolejny
zwracajcl siq z proibq o uporzqdkowanie terenu nale2qcego do gminy le2qcego miqdzy ul. Przemyslowq
a przejazdem kolejowym przy drodze do Ksiq2e Skroniowa.(...)

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, ze ZUK sprzqta ten teren i robit to r6wniez
w ubieglym roku. Moze ta dzialka zostala posprz4tana nie tak, jak sobie radny Zyczyl. JeAeli
chodzi o oSwietlenie zale?alo Burmistrzowi na tym, aby zrobic projekt i oSwietlenie w ten
spos6b, aby rozwiqzaC kwestg dojazdu. Jeheli mamy to robi6 trzebazapisac w budZecie.

Radna Janina Szreniawa zapytala, co burmistrz zamierza zrobrc z lokalem, w kt6rym
kiedyS byla apteka, polozonym u zbiegu ulic KoScielnej i 3-Maj a. Z tego budynku spada tynk
ludziom na glowp i trzeba coS z nim zrobic.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzia\, 2e ten budynek wedlug oceny nadaje sig
do rozbi6rki. tr qczy siE z nastgpnym budynkiem, w kt6rym jest pasmanteria. Je2eli Gmina
zdecyduje siq na sprzeda2, musi wypowiedzie6 umowq. Problem ten zostanie przedstawiony
radnym wiosn4.
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Burmistrz Marek Wolski poinformowal, ze 16 lutego s4 obchody Swigta Miasta. Jutro
uplywa termin skladania wniosk6w o przyznanie medalu. Regulamin dostgpny jest w Biurze
Rady Miejskiej.

Burmistrz Marek Wolski poinformowal radnych, ze stanowisko Naczelnika Wydzialu
Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury Technicznej z dniem 1 lutego obejmie Pani Marta Pgdzik-
Prawda, kt6ra wczeSniej byla obecna na sesji. Dotychczas pracowala w Zarzqdzie Dr6g
Powiatowych.

Radna Urszula Kruk pyta, czy przedsigbiorca, kt6ry zwracal siq o obnizenie stawek
podatku od Srodk6w transportu, zgodnie z deklaracjq przerejestrowuje pojazdy na teren Gminy
Jqdrzej6w.

Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e do Urzgdu Miejskiego informacja wplywa
w momencie zlolenia deklaracji. W4tpliwe jest, 2eby Wydzial Komunikacji w tej chwili udzielil
takich informacji. Kiedy bEdzie pelna informacja, zostanie przedstawiona radnym.

Soltys wsi Jasionna Pani Wanda Marcinkowska podzipkowala za pomoc w opracowaniu
planu odnowy solectwa Jasionna oraz za jego przyjpcie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor poprosil, aby radni byli informowani, czy sq
jakieS ruchy czynione przezprzedsigbiorcg i biuro leasingowe, kt6re tu mialo powstai.

Burmistrz Marek Wolski zapevvnil, 2e jeheli bEdzie posiadal oficjalne informacje,
przekaieje radnym.

A.d.27.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie 1350 zamkn4l obrady XXII sesji Rady

Miejskiej w Jqdrzejowie.

IProroky!1wata
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Iek. mew. Andriej Hatny
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